
Referat fra  bestyrelsesmødet d 21 november 2017.11.29 

1. Bådoptagning. 
Bådoptagningen er forløbet usædvanligt fint på trods af en del vind især lørdag. 
Der er genereret en mindre overskud der gør at der ikke vil komme prisforhøjelser på isætning til 
foråret. 
 

2. Status og strategi i havnen. 
Der er meget der tyder på der vil ske noget i den sydlige side af havnen. 
Vi skal holde alle muligheder åbne. Viborg kommune en kompetent og solid partner i disse forhold. 
 

3. Forslag til generalforsamling. 
Peter foreslår der oprettes et projektudvalg, som skal stå for udførslen af forbedringer og tiltag i 
havnen. Udvalget får ikke sit eget budget. Det menes ikke som en konkurrent til ældresagen men 
snarere muligheden, for at yngre også kan deltage. Bestyrelsen har et forslag til nyt 
bestyrelsesmedlem. 
 

4. Brug af strøm på efterladte både. 
Det skal præciseres at det er uforligneligt med godt sømandskab når en båd har tilsluttet strøm 
flere dage uden opsyn. Erling skriver et indlæg til bladet.  
 

5. Overtagelse af bådplads. 
Bestyrelsen ønsker bragt op på generalforsamlingen, et forslag om at ægtefæller eller papirløse skal 
have mulighed for at overtage pladsen efter en afdød. 
 

6.   Havnefest. 
Erling oplyser at festen forventes afholdt. Hver af de tre parter giver en underskuds garanti på 
3000,- Arne Remme er stadig med i udvalget, hvilket er godt da det er ham der har styr på det. 
 

7. Bordet rundt.  
 

8.  Virksund sejlklub har talt med junior lederen og formanden om muligheden for sammenlægning af 
nogle funktioner i juniorafdelingen. 
Vi skal dog passe på det ikke skader den velfungerende afdeling. 
Vi har jo stadig projektet med en kølbåd liggende således at juniorer der bliver lidt større kunne 
fastholdes i klubben og deltage i onsdagssejladserne. 
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